
Pozvání
Zveme vás na Valnou hromadu, která bude opět volební (na loňské
jsme schválili změnu stanov a snížili počet členů ve výboru ze 7 na 5).
Svůj zájem o sdružení a Travnou můžete vyjádřit třeba právě účastí na
valné hromadě. Těšíme se na vás a prosíme vás, abyste na tuto akci
pamatovali i ve svých modlitbách. Valná hromada bude v neděli
7. března 2010 ve 13:00 hodin v malém sále evangelického kostela
v Olomouci.

Název: Setkávání

Adresa: Travná 4, 790 70 Javorník

Email: info@travna.cz

IČO 689 11 611

Bank. spojení: 164234401/0300 u ČSOB

Poděkování

Děkujeme všem dárcům za štědré dary,

spolupracovníkům za pomoc i modlitby a členům

sdružení za zaplacení členského příspěvku za loňský

i letošní rok (pracující 200, Kč, studenti

a matky na mateřské 100, Kč).
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Neste břemena jedni druhých a tak naplňte zákon Kristův.

Vize Setkávání
Občanské sdružení Setkávání je společenství křesťanů, které skrze

setkání učí sebe i druhé, jak žít po vzoru Ježíše Krista, aby byli
proměňováni jednotlivci, rodiny, církve i společnost.

www.travna.cz



Úvodník
Milí členové, příznivci a přátelé Setkávání,
Zdravíme vás na začátku roku 2010 a přinášíme vám zprávy o dění ve sdružení a na

Travné v uplynulém roce 2009, současně s vámi chceme sdílet plány na letošní rok.
Sdružení pořádalo na Travné obvyklá setkání mládeže o Velikonocích (vedl Honza

Zálešák: „Malý princ.“), v létě čtrnáctidenní brigádu, při které se mimo jiné stavěla
zídka u vchodu a sekala tráva; podzimní Travnou vedenou Marianou Olšarovou, která
zvolila téma „Zlý farář přejel hodného psa“. A na závěr roku Silvestrovskou Travnou
(„Touhy, vášně, cíle“, vedli Martin Koutecký a Benjamín Groll). Martin Koutecký
uspořádal v září další PWF (Prayer – Worship  Fellowship) tentokrát s velkou
narozeninovou oslavou, program byl o radostech a pochybnostech. O prodlouženém
víkendu na sv. Václava proběhla rodinná Travná. Malé ohlédnutí za touto akcí od
Hanky K. třeba přiláká i některé z vás na další rodinnou Travnou.

O dění kolem domu se dočtete více v povídání správce. Jak jsme vás již informovali,
vznikl tzv. výkonný tým, který má v současné době pět členů, z nichž každý má na
starost jednu či více oblastí organizace sdružení. Tento tým se sešel dvakrát na podzim
u Kenningů v Olomouci.

K ohlížení a rekapitulaci patří vděčnost. Chceme poděkovat vám všem, kteří jste
naše sdružení podpořili svými modlitbami, aktivní spoluprací a finančními dary.
Ten největší dík patří Pánu Bohu za Jeho věrné vedení a požehnání.

Jaké jsou naše vyhlídky a plány v tomto roce? Kromě obvyklých mládežnických akcí
bychom rádi opět uspořádali rodinnou Travnou, nově i víkend ztišení pro ženy. Novým
projektem je tzv. „Létající univerzita“, což je vzdělávání, které je součástí setkání
výkonného týmu. Tato část setkání je otevřena všem zájemcům.

Naší touhou je zlepšit fungování sdružení, zkvalitnit naše služby ať už v rámci akcí,
tak i ubytovací kapacity v Domě Setkávání na Travné. K tomu potřebujeme vaši
pomoc, aktivní zájem, spolupráci, modlitební i finanční podporu. Zcela konkrétně teď
hledáme lidi ochotné a schopné pomoci v oblastech fundraisingu, propagace
a organizace akcí. Jak všichni bezpochyby víte, dříve nebo později budeme muset řešit,
co s domem Setkávání na Travné dál, co s přístavbou. K tomu je zapotřebí tým lidí,
kteří společně připraví projekt a povedou i jeho realizaci. Nepůjde to najednou, proto
chceme některé kroky tímto směrem učinit i v tomto roce.

Na letošní rok vyhlašujeme pro zájemce společné čtení celé Bible za rok a pokra
čujeme dál v modlitebních emailech.

Podrobnější informace se dočtete na dalších stránkách. Přejeme Vám hezké čtení
a Boží požehnání v celém tomto roce. Moc rádi se s Vámi setkáme třeba právě na
Travné.

Váš Jared Kenning (ředitel sdružení)

Zamyšlení
Dál, dál tou vodou,

dál, dál tou vodou, bratří,
dál, dál tou vodou,

než vítr vlny kalné rozbouří.
Zní mi v uších a vlak uhání bílou krajinou. Vlastně ta krajina ani vidět není, všude je

bílo, není poznat, kde je ještě pole, kde už začíná obloha. Asi se tomu říká bílá
tma. Jedna z mnoha letošních vánic. Zprávy jsou plné sněhové kalamity a já jsem1



Opravené schodiště si každý, kdo zažil předešlý neutěšený stav, pochvaluje. Opět
navrátilo mezi Travňáky chuť na schodišti při pěkném počasí posedět, popovídat si
a popřípadě i poobědvat.

Při letní brigádě se nám podařilo pod „uměleckým“ dohledem Evči Urbanové
vymalovat jídelnu, chodby, pingpongovou místnost a společenskou místnost. Udělali
jsme nové venkovní kryty sklepních oken na zimu s tepelnou izolací, brousili a natírali

venkovní skládací lavičky, pokračovali
ve stavbě suché opěrné zídky u silnice
a vyrobili jsme několik dřevěných roštů
do postelí místo stávajících pružinových.
Sám mohu dosvědčit, že se na nich spí
mnohem lépe.

Jelikož bylo krátce po povodních, které
se kolem našeho domu (díky Pánu) jen
prohnaly a nezanechaly škody, přijel sem
Štěpán Janča se skupinou Tensingářů
z Německa pomáhat s úklidem po
povodních, který organizovala Diakonie.

Jak se ukázalo, měli organizátoři dostatek pracovních sil, a tak se přátelé zapojili do
našeho společenství. Spolu s námi pracovali, modlili se, chválili Pána a četli některá ze
zamyšlení nad Ježíšovými tituly (kniha „50x Ježíš“ od Anselma Grüna). Byli tak
nadšení, že se smí naučit zacházet s kosou, že během svého třídenního pobytu na
Travné posekali velkou část našich pozemků.

Bylo to dobré společenství, velmi přínosné a pro mne opět cvičení v jazyce
německém. Mimo to byla brigáda pro mne jiná i v tom, že jsem se hned první den
zranil, sekl jsem se docela hluboko do prstu o čerstvě naklepanou kosu, a po celou
dobu jsem se nemohl pracovně zapojit. Jen jsem chodil s obvázanou rukou, obhlížel
pracoviště, dodával potřebné nářadí, topil pro dostatek teplé vody a zajišťoval obvyklý
chod domu.

Letos v létě jsme zaznamenali úbytek hostí alespoň co se organizovaných
křesťanských skupin týče. Měli jsme jen tři – tancování s Johankou z YMCA Orlová
a tedy se Štěpánem Jančou, pobyt konfirmandů z Německa  samo sebou s Klausem
Labesiem a českoněmecký jazykový kurz Východomoravského seniorátu pod
vedením tamního faráře pro mládež Jirky Klimeše. Na další termíny se naštěstí díky
propagaci přihlásili turisté z Polska i Čech.

Přes rok se kromě našich stálých akcí, o kterých již byla řeč, konalo v domě dvakrát
setkání křesťanské seznamky Noemi, setkání starších mládežníků ze Severo
moravského seniorátu, školní výlet Gymnázia v Bruntále a pobyt studentů. Daří se nám
alespoň jednou do měsíce na pár dní dům vytížit. To ale neplatí o prvních měsících
v roce, kdy první akcí po Silvestrovské Travné bývá až Velikonoční Travná. Pro
posílení vytíženosti plánujeme obeslat školy v Olomouckém a Moravskoslezském
kraji s nabídkou ubytování pro školní výlety.

Obracíme se i na vás s prosbou o šíření dobrého jména sdružení Setkávání
a informací o domě a jeho možnostech. Popřípadě nás můžete s nápady kontaktovat
i emailem Děkuji. Email: info@travna.cz

S přáním všeho dobrého z Božích rukou správce domu Setkávání

Petr Jasinský
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Slovo správce
Drazí členové, přátelé i příznivci.

K Travné odnepaměti patří práce skupin,
které sem jezdí a také udržování našeho
domu v provozuschopném stavu i občasné
investice do vybavení nebo vylepšení.

V roce 2009 byla asi finančně
nejnákladnější akcí rekonstrukce schodů.
Za začistění betonu, opravu schodových
ploch a následné opětovné přilepení
obkladových kamenů, společně s dozdě
ním okrajových zídek, vystavění dvou

Mysleli jsme si, že přijedeme jako hosté
 opozdilci, ale nicmoc se nedělo. To se
nám ulevilo. To si tam zkrátka zujete boty,
sednete si ke stolu a už je před vámi talíř
s polívkou, který jakmile dojíte, hned vám
ho chce někdo umýt, a hlavně  kolem
spousta milých lidí, se kterými si máte co
říct.

Večerní duchovní programy na zamyš
lení, přes den možnost se projít nebo

proběhnout v přilehlém lese… až na ranní
nedobrovolné buzení čilými ratolestmi co
déle než do šesti ráno spát nevydrží, to už
vypadalo jako ráj na zemi, když nás
předposlední den domácí vyhnali ven, kde
jsme 4 hodiny museli nosit těžké skříně,
klády, řezat dříví, vozit kolečka se
zeminou, stavět zídku, a naše bílé bundy
tím získaly zcela přirozené maskovací
vzory pro lepší přežití v přírodě :).

Co všechno se tu za těch pár dní vlastně
událo, to už jistě někdo napsal. A bylo
toho opravdu hodně. A tak jen dodám, že
pro mě tento dům v Travné znamená
místo, kde se i přes všechny možné tram
poty ani na chvilku nemusíte a někdy ani
nemůžete :(, cítit sami.

Pavla a Zdeněk

opěrných zdí a montáží zábradlí si firma celkem řekla o 82 657, Kč.

vyúčtování

• práce 26 030.
• materiál 16 611.
• režie a přesuny hmot 8% 3 411.

původní cena prací v roce 2008 46 052.

• zídka nájezdové rampy 5 220.
• zábradlí včetně nátěru 11 280.

navýšení ceny materiálu a práce v roce 2009 – 15% 6 908.

navýšení ceny po dohodě – práce nad rámec původní dohody 16 500.

Cena za práci a materiál 69 460.

Daň 19% 13 197.

Cena celkem 82 657.



se rozhodovala, jestli se mám vůbec vydat na
cestu. Dojedu k cíli? Ještě dnes? V pořádku?
Modlím se za Boží ochranu, mám docela
strach. Doma děti s manželem, chystali se
ven bobovat, snad se jim nic nestane, žádné
zlomené nohy, ani nic horšího. Všude přece
hrozí tolik různých nebezpečí. Ach, Pane,
opatruj je prosím.

Bílý zástup spěchá dál,
vítr vlny kalné rozbouří,

hned v patách vojsko má, které vyslal král,
vítr vlny kalné rozbouří.

O čem to vlastně je tahle písnička? Jasně,
zpívali si ji černošští otroci, když utíkali
z otroctví. Písně o cestě do svobodné země

připomínající vyjití Izraelců z Egypta. Ale proč ten bílý zástup? A ve vodě? Vybavuje
se mi obraz křtu z jednoho filmu o amerických černoších. Bílý zástup kráčící k řece za
zpěvu chval, plný radosti, téměř tančící, a přesto ty písně nebyly jen v dur. Byly tak
procítěné, jakoby z nich zněla i ta bolest života.

Dál, dál tou vodou…
Najednou se mi to nějak prolíná. Křest jako cesta vodou. Život jako cesta. Život jako

křest. Celý náš křesťanský život má přece jasný cíl: Zemi svobodnou. Proč vlastně,
když uvěříme, přijmeme odpuštění hříchů a narodíme se znovu, proč v tom okamžiku
nejsme hned v nebi? Ne nadarmo se prvním křesťanům říkalo „Lidé Cesty“. Jsme zde
na zemi poutníky. Jen teď už máme jasný cíl. Zároveň nás tato cesta všelijak mění
a pokud jdeme správným směrem, pak nás mění k lepšímu. Věřím, že jedním ze
smyslů duchovního růstu je změna našeho charakteru víc a víc do podoby Pána Ježíše.
Odloupávání těch šlupek „starého člověka“, našich hříchů, zlozvyků, slabostí. Očištění,
přechod ze smrti do života je vyjádřeno právě ve křtu. Je to vlastně i to, co se děje
v životě křesťana, cesta ze smrti do života. Cesta vodou, či sněhovou vánicí. Cesta,
která nás má měnit, očišťovat, připravovat na život v Zemi svobodné, kam hřích ani zlo
nepatří. Proměna je někdy bolestná, znamená ztráty, oběti, je namáhavá, někdy
i dlouhá. Růst se ale beze změn neobejde. Stromy ztrácí na podzim listí, aby na jaře
mohly znovu vypučet. A některé neplodné či nemocné větve je třeba odřezat, aby
strom nesl lepší ovoce, či aby nezahynul celý. Cesta někdy vede tmou, do kopce, přes
kamení. Jindy se ztrácí v mlze. Někdy se dokonce zdá, že nikam nevede.

Blesků zář nám svítí tmou,
vítr vlny kalné rozbouří,

kdo dojde k cíli, zem spatří svobodnou,
vítr vlny kalné rozbouří.

„Světlem pro mé nohy je tvé Slovo, osvěcuje moji stezku.“ „Neboj se, já jsem tě
vykoupil, povolal jsem tě tvým jménem, jsi můj. Půjdešli přes vody, já budu s tebou,
půjdešli přes řeky, nestrhne tě proud…“ „Kdo vytrvá do konce, bude spasen.“

Dál, dál tou vodou…
„Proto i my, obklopeni takovým zástupem svědků, odhoďme všecku přítěž

i hřích, který se tak snadno na nás přichytí, a vytrvejme v běhu, jak je nám
uloženo, s pohledem upřeným na Ježíše, který vede naši víru od počátku až do
cíle.“ (Žd 12, 12)

Záclonka 2



PWF 3 4.6.9.2009

V roce 2009 také proběhlo PWF3  jaké bylo?
Téma PWF3 bylo "Doubt?/Joy!", neboli "Pochyby?/Radost!". V pátek jsme se sešli

a začali programem o pochybnostech, jejich původu a jak se k nim lze postavit. Protože
se jedná o široké a pro každého jinak specifické téma, velkým přínosem byly
samozřejmě diskuse při i po programu.

Další den jsme začali třemi dílnami  hudební, tvořivou a modlitební. Na hudební
dílně jsme nacvičili několik chval pro nedělní bohoslužby, na skupince tvořivé vznikla
pod vedením Adi Holibkové trojrozměrná koláž k tématu PWF, kterou je stále možné
na Travné vidět. Pro modlitební dílnu byla nachystaná sklepní místnost  na stěnách
byly nalepené otázky (které někdy vyvstávají na mysli a třeba se je i bojíme říct) tak,
aby se nad nimi příchozí mohli zamyslet, promýšlet svou víru a vztah k Bohu a také se

přimlouvat za hledající, váhající a pochybující.

Velikonoce 9.13.4.2009

Ahojky Travňáci,
za letošní Velikonoce na Travné jsem

moc ráda. Počasí nám vyšlo moc pěkně.
Diskuse a povídání o Malém Princi bylo
zajímavé  nikdy mne nenapadlo se na tuto
knížku dívat očima křesťana  spíš to bylo
pro mne tak trochu filosofické dílko.
Velikonoční zvěst možná i proto pro mne
letos měla trochu jinou podobu než
obvykle ...

Jsem moc ráda za společenství,
pohodovou atmosféru, vzájemné přijetí
i pomoc, atp. ... Bylo nás tentokrát tak
nějak přiměřeně, ani moc, ani málo, takže
společný čas prožívala v poklidu
a s radostí ze setkání se "starými zná
mými" i s novými mladšími účastníky :).
Jsem taky moc ráda, že jsme mohli
navštívit alespoň na chvíli Hanu a Adolfa
a jejich rodinku v Javorníku :) Byl to moc
fajn čas.

Lenka Navrátilová

Velikonoční Travná patřila mezi
nejhezčí travňácké akce na kterých jsem
byla. Možná proto, že začalo krásné jaro
a bylo teplo nebo to bylo tím, že nás
nebylo ani málo ani moc. Zkrátka tak
akorát. Knížku Malý princ jsem už kdysi
četla, ale spíše z donucení. Vůbec mě
nebavila, protože jsem ji ani trochu

nerozuměla. Když jsem se ale nad ní
zamyslela teď, zjistila jsem, že v ní jsou
hluboké myšlenky. Pokaždé se tam dá
najít něco nového. Více než Malý princ
pro mě zanamenala páteční bohoslužba
v Javorníku a večerní křížová cesta. Byl to
pro mě silný zážitek, protože jsem na ní
byla poprvé. A bylo to pro mě o to silnější,
že jsem měla kolem sebe svou rodinu
a přátelé. V neděli se mi nejvíce líbilo, že
jsme všichni šli navštívit Adolfa Petra.
Určitě ho to moc potěšilo. Odpoledne už
někteří odjížděli domů, ale většina nás
zůstala až do pondělka. Asi nejsem sama,
komu bylo líto, že to tak rychle uteklo
a že se zase musíme loučit s kamarády
i s Travnou. Těším se na další setkání
s vámi všemi:))))))

Jarča Ševčíková

3



strávila bylo vidět to, co je tu obvyklé, že
společenství, které se tu utváří znovu
a znovu, se mění s tím, jak lidé přijíždějí
a odjíždějí.

Přijela jsem ve čtvrtek večer a stihla
večeři, po které jsme se sešli v ateliéru
k tomu, abychom si od Romana Mazura
poslechli povídání na téma Církev a já. Na
otázku, proč církev není taková, jaká by
měla být, jsme dostali odpověď, že i přes
to zlé, co se v ní děje, je to důležitá
organizace na světě. Mohli jsme také
slyšet Romanovy zkušenosti ze sborů
v Ostravě a Libni, kde působil a působí
jako evangelický farář a také jsme si
mohli připomenout to, k čemu tady církev
je. Pro mě toto téma bylo velikým
povzbuzením, protože jsem si již zmí
něnou otázku poslední dobou kladla dost
často.

Dalším povzbuzením pro mě byl
modlitební řetěz, do kterého jsem se
zapojila vícekrát a díky kterému jsem
neslyšela Daníkův program, jež byl
jistojistě povzbuzením pro ty kteří se jej
účastnili. V pátek dopoledne jsme měli na
výběr ze tří dílen. Já jsem si vybrala
diskusní s Romanem na téma z před
chozího dne. Účastníci druhé dílny mohli
vidět fotky z Mali a slyšet povídání Jany
Škubalové o svém působení tam. Třetí
dílna byla taneční a vedla ji Jarča
Ševčíková. Odpoledne nás čekal již
zmíněný program Daníka Marka, ale to
opravdu nevím, o čem bylo. Večer se nesl
ve znamení Taizé.

Po večerních programech jsme se
někteří, ty dva dny, které jsem na Travné

trávila, bavili u hry Aktivity. Volný čas
mezi programy jsem zaplnila rozhovory
s lidmi, což pro mě bylo dalším povzbu
zením a jsem za ně Pánu Bohu vděčná.

Děkuji vám všem, kteří jste na Travnou
přijeli a pomáhali tak vytvářet spole
čenství, jehož středem byl Kristus. Hlavně
děkuji Marianě, která to celé připravovala
a vedla.

Evča U.

Letošní podzimní Travná se samo
zřejmě podařila. Skvěle zvládnutá orga
nizace, vynikající kuchařka, dobrá parta
lidí, co víc by si člověk mohl přát. Čas
zde strávený nebyl vůbec zbytečný.
Společně jsme diskutovali, hráli hry,
povídali si, byli na výletě, pekli cukroví,
připravovali jídlo, stavěli zídku, řezali
dřevo. To vše a mnohem více mohl člověk
vidět, když sem zavítal.

Štěpán G.

Nečekali jsme od toho asi nic, když
jsme se poprvé vydali vlakem na Travnou.
Nikdy jsme tam ani jeden z nás nebyl.
Z odkazu na Internetu se na nás usmály
sympatické stránky a zjistili jsme, že
Travná leží v Rychlebských horách a ne
v Čechách. Tož sbalili jsme si věci, na
některé samozřejmě zapomněli, a už se
jelo.

Vystoupili jsme už v Lipové  Lázně,
ale to schválně, do Travné je to odtud už
přece jen kousek… a tak jsme se ještě
v ten večer po několikahodinovém
trmácení skutečně dostali na
místo. 8



Bylo to tam fajn a je škoda, že jste
nepřijeli. Sice program byl slabší, protože
jsem nebyl vybrán jakožto hlavní řečník,
ale co se dá dělat. Alespoň hvězdy těch
slabších řečníků mohly zářit více, než by
tomu bylo v mém stínu. Těm, kteří jste se
nezúčastnili, utekla hlavní myšlenka
tématu, která se vlastně v programu jako
takovém neukázala a to, milí přátelé, byla
novinka! Pod vedením naší milé Máji vše
klapalo jak má. Vymyslela parádní
bodovací systém který nejen motivoval,
ale také dodával ducha soupeření
a dynamiky celé akci. Moc se mi líbila
novinka ve formě cukrářské dílny
a VELMI dobrého nápadu, kdy po večer
ních přednáškách až další den dopoledne
následovala diskusní dílna nad tématem,
které jsme si přes noc mohli promyslet.
Závěrem, jak jinak, než díky všem, kteří
se na tomto programu podíleli a přede
vším hlavní organizátorce.

Haniysek

Na podzimní Travné se mi líbilo, vařili
tam dobře, program byl zajímavý a příště
určitě přijedu znova.

Pokud bych to měl ještě nějak upřesnit 
letošní téma podzimní Travné bylo „Zlý
farář přejel hodného psa“. Bohužel jsem
nemohl být přítomen na Travné po celý
pobyt, proto jsem také ke svému velkému
zklamání nemohl potkat tolik zlých farářů,
kolik bych si přál. Celý program a pří
pravu Travné dávala dohromady Mariana
a proto jsme se tam také měli tak dobře.
Pravděpodobně nejdůležitější složkou
programu byla biblická (či věroučná)
zamyšlení. Byl to například program
Romana Mazura, s kterým jsme si mohli
povídat o církvi, její potřebnosti a užite
čnosti. Dále jsme se mohli zamýšlet nad
vědou a vírou či nad programem Jany
Moravcové o osobním aktivním zapojení
do života společnosti (což, jak ctihodný

čtenář postřehl, byl poslední prog
ram, který krásně doplňoval obraz

onoho celopobytového tématu  Zlý farář
přejel hodného psa).

Tyto programy samozřejmě doplňovala
spousta jiných činností  brigáda, výlet,
dopolední dílny (cestopis z Mali, pekařská
dílna, diskuzní a spousta jiných), večer
Taizé či nedělní bohoslužby, které byly
pod vedením mládeže a byly krásně
připravené.

Samozřejmě jeden z nejdůležitějších
prvků bylo, stejně jako vždy, setkávání se
se starými i mladými známými a setkávání
se s Bohem  ať už v modlitebně, při
různých programech či právě v lidech
okolo nás.

Daník

Na podzimní Travnou jsem v posled
ních letech nejezdila, né proto, že bych
nechtěla, ale během podzimních prázdnin
jsem mívala pracovní povinnosti. Letos
tomu bylo jinak a já jsem se mohla znovu
těšit ze žlutočervených lesů na Travné
a nejen z nich...

Můj pobyt na tomto setkání nebyl
dlouhý, ale za ty dva dny které jsem tam7

Podzimní Travná 28.10.1.11.2009



Rodinná Travná ...
Cože? Travná je přece mládežnická. Ty

posvátné vzpomínky z mládí, kdy
namačkání, jak sardinky, jsme pobývali
v chalupě na Travné. Díra, kde zdechl pes.
Jako mládežníci za totáče jsme toto místo,
kde se sjede obyčejně asi 100 mladých
křesťanů, milovali. A ta láska některým
z nás zůstala a má pro nás smysl ten barák
zase vidět, pobýt a ukázat ho dětičkám.
A nostalgicky zavzpomínat na některé
z bandy. Kde jsou, jak žijou, proč nepři
jeli? Vždyť touha být pohromadě a spolu
snad nevyhasla věkem. Řekněme, ti nevy
haslí přijeli. A potkali se s těma, které
třeba před těmi 15, 20 lety na Travné ani
neviděli. A tak se seznamovalo a vzpo
mínalo. Zamýšlelo a diskutovalo na různá
témata. O tom je Travná, křesťanská
Travná. Byla, je a doufejme bude.
A navštívit toto místo je jako potvrzení
a test zároveň, že věříme a sloužíme
Hospodinu jako zamlada a že na tom nic
neměníme, i když jsme se změnili.

Hanka Kameníková

Pro mne, jako pro „tetu, která se starala
o děti“, probíhala Rodinná Travná ve
znamení odpočinku a občerstvení po
všech stránkách.

Děti byly hodné, chytré a hravé. Spolu
s Evčou a Katkou jsme se jim ve třech
programech snažily přiblížit tři příběhy
z Davidova života: David jako pastýř
ovcí, David a Goliáš, Davidův hřích
a pokání. Nezůstaly jsme však jen u poví
dání, ale zahrály jsme si s dětmi hry
a nechyběly ani výtvarné aktivity, zpívání
či procházka. Zažily jsme u toho všeho
spoustu legrace.

Kromě toho jsem si po celou dobu
pobytu užívala milého společenství
s rodiči, dětmi i dalšími kamarády,
krásného počasí, zpěvu, modliteb a poví
dání. Načerpala jsem novou energii
a inspiraci, a proto organizátorům i účast
níkům mnohokrát děkuji.

Martina Hromádková 4

Odpoledne následoval výlet a po něm ještě duchovní program. Ten začal chválami
a pokračoval povídáním Toma Kolmana (z BJB Vikýřovice). Ten mluvil o radosti
v Kristu a o tom, jak náš výhled dopředu (k nebi a cílům, k nimž s Bohem běžíme)
a osobní zkušenost s Bohem pochybnosti překonávají.

Ještě jsem nenapsal, že PWF3 mělo jednu velkou specialitu  hned po odpoledním
programu jsme se totiž přemístili na nedaleké hřiště (hned vedle Oravcovy hospody),
kde jsme pak až do pozdních nočních hodin slavili trojité kulatiny Peti Jasinského,
Jarči Ševčíkové a mé – snaha tuto událost nějak zachytit na papír je ale zcela zbytečná.
Zkrátka  měli jste tam být ;)

V neděli jsme vedli v Javorníku bohoslužby, použili písně nacvičené na sobotní
dílně, Tom Kolman kázal o tom, že "ještě nejsme doma"  u Pána  což vysvětluje,
proč se tady necítíme jako doma a naopak vidíme porušenost našeho světa. Pak už
zbývalo jen se rozloučit a rozjet domů.

Věřím, že PWF3 přineslo účastníkům prostor k zamyšlení, ale i pár vodítek
k odpovědím, stejně jako povzbuzení a naději. Díky všem, kdo jste přijeli a také Pánu,
který nám žehnal.

Martin Koutecký

Rodinna Travna 25.28.9.2009



Informace
(další informace naleznete na poslední straně)
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V roce 2010 plánujeme tyto akce:
Velikonoce 2.5.4. 2010

Brigáda 1.15.7.2010

PWF 4 10.12.9.2010

Rodinná Travná 24.28.9. 2010

Podzimní Travná 27.31.10. 2010

Silvestr 27.12.20102.1.2011

Nové:

Víkend v tichu pro ženy (duben nebo květen)

Benefiční pantomimické představení „Tehdy odpoledne pršelo“

(Václav Dostál, Jana Ungerová) (květen, Olomouc)

Upřesnění k těmto akcích hledejte na našem webu www.travna.cz nebo se

přihlaste do konference „Travna“ na: http://conference.travna.cz

Hledáme… třeba právě vás

Hledáme lidi ochotné a schopné pomoci v oblastech fundraisingu
(komunikace s dárci, oslovování potenciálních dárců, psaní grantů atd),
propagace sdružení a organizace akcí. Uvítáme odborné rady stavařů,
architektů a projektantů. Více informací u Dany Kenningové
(zaclonka98@gmail.com)

Modlitební iniciativa a společné čtení celé Bible

Pokud máte zájem zapojit se do modlitební iniciativy a chcete dostávat
jednou týdně emaily s podněty k modlitbám, přihlašte se do emailové
konference „Modlitbydiskuse“ na: http://conference.travna.cz Chcete
li, přidejte se k modlitebním chvílím každé pondělí ve 21.30hod tam,
kde právě jste. Na letošní rok vyhlašujeme pro zájemce společné čtení
celé Bible za rok, které začalo 1. února a koordinuje jej Jared Kenning.
(parabolani@yahoo.com).

Létající univerzita je projekt vzdělávání v rámci
setkání výkonného týmu. Tato část setkání je otevřena
všem zájemcům. Zájemci kontaktujte Jareda Kenninga
(parabolani@yahoo.com)




